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                                                      PROTOKÓŁ NR 32/19 

POSIEDZENIA ZARZĄDU POWIATU WŁOSZCZOWSKIEGO  

                                                    w dniu 5 sierpnia 2019 r. 

 

 

W posiedzeniu uczestniczyło czterech członków Zarządu (lista obecności w załączeniu) 

Dariusz Czechowski - Przewodniczący Zarządu, 

Łukasz Karpiński -  Wicestarosta, 

Małgorzata Gusta - Członek Zarządu, 

Rafał Pacanowski - Członek Zarządu. 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

Agnieszka Górska  - Skarbnik Powiatu, 

Cezary Nowak  - Sekretarz Powiatu, 

Zofia Wójcik   - Inspektor w Wydziale Edukacji, Kultury i Spraw Obywatelskich. 

 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Zatwierdzenie porządku posiedzenia.  

2. Przyjęcie protokołu Nr 31/19 z dnia 12.07.2019 r. 

3. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) wyrażenia zgody na użyczenie Kuratorium Oświaty w Kielcach pomieszczenia biurowego  

w budynku administracyjnym położonym na nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 

Włoszczowskiego we Włoszczowie przy ul. Wiśniowej 10, 

2) zrzeczenia się w całości odszkodowania za nieruchomość, oznaczoną w ewidencji gruntów 

jako działka Nr 147/1 o pow. 0,0308 ha, położoną w obrębie ewidencyjnym Damiany gmina 

Moskorzew, stanowiącą uprzednio własność Powiatu Włoszczowskiego, a która z mocy 

prawa stała się własnością Skarbu Państwa, 

3) zmian w budżecie Powiatu na 2019 rok. 

4. Przyjęcie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach: 

1) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Włoszczowskiego na lata 2019 -2028, 

2) zmian w budżecie Powiatu na 2019 rok, 

3) zmiany uchwały w sprawie zmiany nazwy Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2  

im. Hetmana Stefana Czarnieckiego we Włoszczowie, 

4) zmiany uchwały w sprawie zmiany nazwy Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 3  

im. Stanisława Staszica we Włoszczowie, 

5) wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres 3 lat części nieruchomości, stanowiącej 

własność Powiatu Włoszczowskiego, położonej we Włoszczowie obręb 06, oznaczonej  

w ewidencji jako działka Nr 4455/1 o pow. 0,2108 ha, 

6) wyrażenia zgody na nabycie przez Powiat Włoszczowski części nieruchomości, oznaczonej 

w ewidencji gruntów i budynków jako działka Nr 171, położonej w obrębie ewidencyjnym 

Komorniki gmina Kluczewsko, celem uregulowania własności pasa drogowego drogi 

powiatowej Nr 0252 T, 

7) wyrażenia zgody na nabycie przez Powiat Włoszczowski w drodze darowizny 

nieruchomości, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka Nr 265 o pow. 0,0025 ha, 

położonej w obrębie ewidencyjnym Nowy Dwór w gminie Krasocin, celem przebudowy 

pasa drogowego drogi powiatowej Nr 0260 T. 

5. Opracowanie wniosku o zwołanie sesji Rady Powiatu Włoszczowskiego. 

6. Sprawy różne. 
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Przebieg posiedzenia 

 

Posiedzeniu przewodniczył Dariusz Czechowski - Przewodniczący Zarządu. 

Ad.1.  

Pan Przewodniczący powitał wszystkich zebranych, przedstawił projekt porządku posiedzenia.  

Zarząd czterema głosami „za” zatwierdził porządek posiedzenia. 

Ad.2. 

Zarząd czterema głosami „za” przyjął protokół Nr 31/19 z dnia 12.07.2019 r.  

Ad.3.1. 

Pan Przewodniczący przedstawił projekt uchwały. 

Pani Małgorzata Gusta zapytała, na jaki okres jest użyczenie. 

Pan Rafał Pacanowski odpowiedział, że do 3 miesięcy.  

Pan Sekretarz wyjaśnił, iż na okres powyżej trzech miesięcy, przed podpisaniem umowy 

konieczne jest wywieszenie stosownego wykazu, natomiast w ciągu tych trzech miesięcy zostanie 

przeprowadzona niezbędna procedura. 

Pan Przewodniczący wskazał, iż użyczenie jest na okres od 1 sierpnia do 31 października 2019 r. 

Pan Rafał Pacanowski poprosił o pozytywne rozpatrzenie wniosku Kuratorium Oświaty.  

Zarząd czterema głosami „za” podjął uchwałę Nr 56/19 w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie 

Kuratorium Oświaty w Kielcach pomieszczenia biurowego w budynku administracyjnym 

położonym na nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Włoszczowskiego we Włoszczowie 

przy ul. Wiśniowej 10. 

Ad.3.2. 

Pan Przewodniczący przedstawił projekt uchwały. 

Pani Małgorzata Gusta zapytała, w jakiej wysokości jest odszkodowanie. 

Pan Sekretarz odpowiedział, że wysokość odszkodowania na tym etapie nie jest oszacowana. 

Pan Rafał Pacanowski zapytał czy Skarb Państwa zrzeka się odszkodowania na korzyść Powiatu, 

czy też Powiat musi wypłacać należne odszkodowanie. 

Pan Przewodniczący wyjaśnił, iż kierownik Wydziału GKN udzieli takich informacji. 

Zarząd czterema głosami „za” podjął uchwałę Nr 57/19 w sprawie zrzeczenia się w całości 

odszkodowania za nieruchomość, oznaczoną w ewidencji gruntów jako działka Nr 147/1  

o pow. 0,0308 ha, położoną w obrębie ewidencyjnym Damiany gmina Moskorzew, stanowiącą 

uprzednio własność Powiatu Włoszczowskiego, a która z mocy prawa stała się własnością Skarbu 

Państwa 

Ad.3.3. 

Pani Skarbnik wyjaśniał, iż zmiany w budżecie wynikają z: 

1) zmniejszenia dotacji z budżetu państwa o kwotę 176 215 zł z przeznaczeniem na zadania 

realizowane w zakresie usuwania skutków klęsk żywiołowych w infrastrukturze 

komunalnej jednostek samorządu terytorialnego, 

2) zwiększenia dotacji z budżetu państwa o kwotę 63 360 zł z przeznaczeniem na 

finansowanie działalności zespołów do spraw orzekania o niepełnosprawności, o których 

mowa w art. 6 ust. 1 ustawy o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób 

niepełnosprawnych, 

3) zwiększenia dotacji z budżetu państwa o kwotę 1 108,60 zł z przeznaczeniem na zadania 

określone w art. 6ca ust. 1 ustawy o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu 

osób niepełnosprawnych, realizowane przez powiatowe zespoły do spraw orzekania o 

niepełnosprawności, o których mowa w art. 6 ust. 1 pkt 1 ww. ustawy, 

4) zwiększenia dotacji z budżetu państwa o kwotę 4 094 zł z przeznaczeniem na wypłatę 

rekompensat pieniężnych za przedłużony czas służby dla funkcjonariuszy w systemie 

dziennym, 

5) proponowanych zmian planowanych kwot wydatków przez kierowników jednostek 

budżetowych. 
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Zarząd czterema głosami „za” podjął uchwałę Nr 58/19 w sprawie zmian w budżecie Powiatu  

na 2019 rok. 

Ad.4.1. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, iż zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu obejmują: 

1) zmiany w załączniku Nr 1 w zakresie zmian dochodów i wydatków, stanowią dostosowanie 

WPF do aktualnego planu budżetu na 2019 r., 

2) zmiany w załączniku Nr 2 Wykaz przedsięwzięć do WPF, polegające na: 

1. zmniejszeniu wydatków o kwotę 20 000 zł w 2019 r. na zadaniu pn. „Przebudowa drogi 

powiatowej Nr 0258T Oleszno – Krasocin – wykonanie dokumentacji projektowej – 

Poprawa infrastruktury drogowej” w związku z przesunięciem tej kwoty na zadanie bieżące 

„Remont drogi powiatowej Nr 0261T Belina – Ostrów – Niwiska w miejscowości Ostrów” 

realizowane przez Zarząd dróg Powiatowych, 

2. zmniejszeniu limitu wydatków bieżących na 2019 r. oraz limitu zobowiązań o kwotę  

9 432 zł w związku z korektą wniosku aplikacyjnego projektu p. „BEZ BARIER’ 

realizowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Świętokrzyskiego na lata 2014-2020 przez PCPR, oraz zwiększeniu limitu wydatków  

w roku 2020 o kwotę 42 350 zł i w roku 2021 o kwotę 9 730 zł.  

Zarząd czterema głosami „za” przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Włoszczowskiego na lata 2019-2028, celem 

przekazania pod obrady Komisji i Rady. 

Ad.4.2. 

Pani Skarbnik poinformowała, iż zmiany w budżecie Powiatu są wynikiem: 

1) zwiększenia dochodów i wydatków majątkowych o kwotę 10 000 zł z tytułu otrzymania 

pomocy finansowej z Związku Gmin Ziemi Włoszczowskiej, z przeznaczeniem na dotacje 

na zakupy inwestycyjne, tj. sprzętu, urządzeń, wyposażenia medycznego dla ZOZ  

we Włoszczowie, 

2) zmniejszenia dochodów i wydatków o kwotę 9 432 zł w związku z korektą wniosku 

aplikacyjnego projektu p. „BEZ BARIER” realizowanego w ramach Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego na lata 2014-2020 przez PCPR, 

oraz przeniesienia pomiędzy paragrafami w ramach tego samego rozdziału klasyfikacji 

budżetowej dotyczące tego projektu, 

3) zwiększenia dochodów i wydatków o kwotę 47 000 zł z tytułu otrzymania środków  

z Funduszu Pracy na realizację zadań i przeznaczenie ich na obsługę FP tj. wynagrodzenia 

i pochodne pracowników Powiatowego Urzędu Pracy, 

4) przeniesienia środków w kwocie 20 000 zł z zadania inwestycyjnego wieloletniego 

„Przebudowa drogi powiatowej Nr 0258T Oleszno – Krasocin – wykonanie dokumentacji 

projektowej – Poprawa infrastruktury drogowej” w związku z przesunięciem tej kwoty  

na zadanie bieżące „Remont drogi powiatowej Nr 0261T Belina – Ostrów – Niwiska  

w miejscowości Ostrów” realizowane przez Zarząd Dróg Powiatowych, 

5) przeniesienia środków z zadania inwestycyjnego rocznego pn. „Wykonanie instalacji 

ciepłej wody użytkowej w budynku Starostwa” na zadania inwestycyjne roczne 

„Modernizacja oświetlenia na energooszczędne w budynku I Liceum Ogólnokształcącego” 

oraz „Modernizacja oświetlenia na energooszczędne w budynku Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 2”. 

W wyniku powyższych zmian zaktualizowano załączniki nr 1, 2, 3, 4, 10 do uchwały budżetowej  

Nr IV/24/19 z dnia 30.01.2019 r. 

Zarząd czterema głosami „za” przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie 

Powiatu na 2019 rok, celem przekazania pod obrady Komisji i Rady. 
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Ad.4.3. 

Pan Przewodniczący przedstawił projekt uchwały. 

Zarząd czterema głosami „za” przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie zmiany nazwy Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 im. Hetmana Stefana 

Czarnieckiego we Włoszczowie, celem przekazania pod obrady Komisji i Rady. 

Ad.4.4. 

Pan Przewodniczący przedstawił projekt uchwały. 

Zarząd czterema głosami „za” przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie zmiany nazwy Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 3 im. Stanisława Staszica  

we Włoszczowie, celem przekazania pod obrady Komisji i Rady. 

Ad.4.5. 

Pan Przewodniczący przedstawił projekt uchwały. 

Pani Małgorzata Gusta zapytała czy dzierżawa będzie odpłatna. 

Pan Sekretarz odpowiedział, że tak, zgodnie z projektem umowy czynsz wynosi 44,28 zł 

miesięcznie. 

Pan Przewodniczący wyjaśnił, iż jest to kolejna umowa i zgodnie z ustawą o gospodarce 

nieruchomościami wymagana jest zgoda Rady Powiatu. 

Zarząd czterema głosami „za” przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody 

na wydzierżawienie na okres 3 lat części nieruchomości, stanowiącej własność Powiatu 

Włoszczowskiego, położonej we Włoszczowie obręb 06, oznaczonej w ewidencji jako działka  

Nr 4455/1 o pow. 0,2108 ha, celem przekazania pod obrady Komisji i Rady. 

Ad.4.6. 

Pan Przewodniczący przedstawił projekt uchwały. 

Zarząd czterema głosami „za” przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody 

na nabycie przez Powiat Włoszczowski części nieruchomości, oznaczonej w ewidencji gruntów  

i budynków jako działka Nr 171, położonej w obrębie ewidencyjnym Komorniki gmina 

Kluczewsko, celem uregulowania własności pasa drogowego drogi powiatowej Nr 0252 T, celem 

przekazania pod obrady Komisji i Rady. 

Pan Wicestarosta wyjaśnił, iż obecnie prowadzone są zaległe sprawy projektowe dotyczące 

przebudowy przedmiotowej drogi. 

Pani Małgorzata Gusta stwierdziła, iż nie są to jedyne zaległe sprawy. 

Ad.4.7. 

Pan Przewodniczący przedstawił projekt uchwały. 

Zarząd czterema głosami „za” przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody 

na nabycie przez Powiat Włoszczowski w drodze darowizny nieruchomości, oznaczonej  

w ewidencji gruntów jako działka Nr 265 o pow. 0,0025 ha, położonej w obrębie ewidencyjnym 

Nowy Dwór w gminie Krasocin, celem przebudowy pasa drogowego drogi powiatowej Nr 0260 T, 

celem przekazania pod obrady Komisji i Rady. 

Pan Wicestarosta podziękował właścicielowi ww. działki za nieodpłatne przekazanie w formie 

darowizny części nieruchomości, która jest niezbędna do przebudowy drogi powiatowej  

w miejscowości Nowy Dwór, a dotyczy wybudowanego w tym roku chodnika. Dodał, iż budowa 

chodnika będzie kontynuowana w latach następnych. Wskazał, iż wystąpiono również  

do Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa z wnioskiem o nieodpłatne przekazanie 

nieruchomości położonej w m. Nowy Dwór pod poszerzenie pasa drogowego.   

Ad.5. 
Pan Przewodniczący poinformował, iż zachodzi konieczność podjęcia przez Radę Powiatu 

uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2019 r., której przedmiotem jest: 

1) zwiększenie dochodów i wydatków majątkowych o kwotę 10 000 zł z tytułu otrzymania 

pomocy finansowej z Związku Gmin Ziemi Włoszczowskiej, z przeznaczeniem na dotację na 

zakupy inwestycyjne, tj. sprzętu, urządzeń, wyposażenia medycznego dla Zespołu Opieki 

Zdrowotnej we Włoszczowie, 
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2) zmniejszenie dochodów i wydatków o kwotę 9 432 zł w związku z korektą wniosku 

aplikacyjnego projektu pn.  „BEZ BARIER” realizowanego w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego na lata 2014-2020 przez Powiatowe Centrum 

Pomocy Rodzinie, oraz przeniesienia pomiędzy paragrafami w ramach tego samego rozdziału 

klasyfikacji budżetowej dotyczące tego projektu, 

3) zwiększenie dochodów i wydatków o kwotę 47 000 zł, z tytułu otrzymania środków  

z Funduszu Pracy na realizację zadań i przeznaczenie ich na obsługę FP tj. wynagrodzenia  

i pochodne pracowników PUP, 

4) przeniesienie środków w kwocie 20 000 zł z zadania inwestycyjnego wieloletniego 

„Przebudowa drogi powiatowej Nr 0258T Oleszno-Krasocin - wykonanie dokumentacji 

projektowej”, na zadanie bieżące „Remont drogi powiatowej Nr 0261T Belina - Ostrów -

Niwiska w miejscowości Ostrów” realizowane przez Zarząd Dróg Powiatowych, 

5) przeniesienie środków z zadania inwestycyjnego rocznego pn. Wykonanie instalacji ciepłej 

wody użytkowej w budynku Starostwa” na zadania inwestycyjne roczne: „Modernizacja 

oświetlenia na energooszczędne w budynku I Liceum Ogólnokształcącego”oraz „Modernizacja 

oświetlenia na energooszczędne w budynku Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2” 

Zarząd jednogłośnie zawnioskował do Przewodniczącego Rady Powiatu Włoszczowskiego  

o zwołanie sesji Rady Powiatu. 

Ad.6. 
Pan Wicestarosta poinformował, iż Prezes Zakładu Ubezpieczeń Społecznych ogłosił konkurs  

i zgodnie z opublikowanym regulaminem jest to konkurs na projekty dotyczące utrzymania 

zdolności do pracy przez cały okres aktywności zawodowej realizowane w 2020 roku. Wyjaśnił, 

iż projekt złożony do konkursu powinien dotyczyć ograniczenia oddziaływania przynajmniej 

jednego z parametrów charakteryzujących warunki pracy m.in. niewłaściwego oświetlenia 

elektrycznego. Poprosił, aby wydział merytoryczny zajął się tym tematem, w tym dokonał analizy 

czy Powiat spełnia warunki udziału w konkursie. Wskazał ponadto, iż maksymalna kwota 

dofinansowania dla Powiatu wynosi około 400 tys. zł, a termin naboru wniosków jest do  

16 sierpnia br. 

 

Pan Przewodniczący zapytał, na jakim etapie jest sprawa dotycząca przesunięcia słupów 

zlokalizowanych na środku parkingu przy OSiR we Włoszczowie. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, iż zostały już wydane warunki przez PGE, projektant będzie kontaktował 

się z zakładem gazowniczym w związku z przebiegiem sieci gazowej w planowanej lokalizacji,  

sam projekt w środę lub czwartek zostanie przekazany do Starostwa, a następnie niezwłocznie 

złożony na naradzie koordynacyjnej celem uzgodnienia. Wskazał ponadto, iż wniosek do Gminy  

o ustanowienie służebności został już złożony. 

Pan Przewodniczący poprosił o nieprzedłużanie terminów.  

Pan Wicestarosta wskazał, iż w dniu jutrzejszym odbędzie się spotkanie z firmą wykonującą 

przebudowę ul. Wiśniowej. 

Pan Przewodniczący wyjaśnił, iż potrzeba spotkania wynikła z faktu, iż na pewnym odcinku 

krawężniki nie są prawidłowo obsadzone, a projekt nie zakłada ponownego obsadzenia 

krawężników i dlatego odbędzie się rada budowy. Wskazał ponadto, iż dziś odbędzie się spotkanie 

z mieszkańcami Januszewic, bowiem przy przebudowie drogi powiatowej Komorniki - 

Januszewice, która wykonywana jest z Funduszu Dróg Samorządowych, zaprojektowano zjazdy 

na posesje z kamienia i mieszkańcy protestują.  

Pan Wicestarosta wskazał, iż jest to około 50 zjazdów, przybliżona kwota wykonania zjazdów  

w technologii bitumicznej to około 50 tys. zł, a z kostki brukowej to kwota 150 tys. zł. Stwierdził, 

iż przy realizacji nowych projektów konieczne są konsultacje społeczne, bowiem nie może być 

tak, że projektant „robi zza biurka” i projekt nie jest konsultowany ze społeczeństwem. Należy 

wykonywać wszystko dobrze od początku do końca, a przy realizacji zjazdów odcinek drogi 

Komorniki – Januszewice przez najbliższe 20 lat jest zamknięty, jeżeli chodzi o inwestycje. 

Uważa, że projekt nie był konsultowany ze społeczeństwem i tak być nie powinno.  
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Pan Rafał Pacanowski zapytał jak wygląda sprawa zakwaterowania OSP Łachów podczas 

Krajowych Zawodów Sportowo – Pożarniczych Ochotniczych Straży Pożarnych w Polanicy 

Zdroju, bowiem Zarząd Główny Związku Ochotniczych Straży Pożarnych poinformował, iż aby 

OSP Łachów mógł uczestniczyć w zawodach musi opłacić zakwaterowanie w kwocie około  

2 000 zł. 

Pan Przewodniczący wskazał, iż wspieranie OSP jest zadaniem własnym Gminy. 

Pan Rafał Pacanowski wskazał, że zdaje sobie sprawę, iż nie jest to wprost zadanie Powiatu, ale 

OSP Łachów reprezentuje zarówno powiat, jak i województwo. 

Pani Zofia Wójcik wyjaśniła, iż zostało skierowane zapytanie w tej sprawie. Ponadto będą 

prowadzone rozmowy czy można przeznaczyć na ten cel środki z „Koziołka”. 

Pan Przewodniczący poprosił o interpretację prawną w niniejszej sprawie, w tym czy jest to 

zadanie Powiatu czy Gminy. 

Pani Zofia Wójcik wskazała, iż zgodnie z przepisami to finansowanie oraz zabezpieczanie 

środków dla OSP jest zadaniem własnym gmin.  Natomiast Powiat wspiera OSP w miarę 

możliwości, ponadto nadmieniła, iż z informacji, jakie posiada to KW PSP udzieliła OSP Łachów 

pisemnej odpowiedzi, że nie dysponują środkami na ten cel. Wskazała ponadto, iż Zarząd 

Oddziału Powiatowego  ZOSP RP we Włoszczowie na dzisiejszym spotykaniu ma podjąć ten 

temat i przekazać we wtorek informację w tej sprawie. 

Pan Rafał Pacanowski poprosił o dogłębne rozpoznanie przedmiotowej sprawy. 

Pani Małgorzata Gusta zapytała czy Gmina wsparła finansowo OSP Łachów. 

Pani Zofia Wójcik odpowiedziała, że nie wie. 

Pan Rafał Pacanowski wyjaśnił, iż OSP Łachów otrzymało środki na doposażenie. Wskazał,  

iż skoro OSP Łachów reprezentuje trzy szczeble to należy wystąpić również do Urzędu 

Marszałkowskiego, jako samorządu województwa. Nadmienił, iż w 2014 roku jednostka brała 

również udział w zawodach i poprosił o sprawdzenie czy Powiat wtedy partycypował  

w kosztach.  

Pani Zofia Wójcik odpowiedziała, że to sprawdzi i przekaże informacje. 

Pani Małgorzata Gusta poprosiła, aby zwrócić uwagę Prezesowi Zarządowi Oddziału 

Powiatowego  ZOSP RP we Włoszczowie czy też Komendantowi OSP Łachów, aby zwrócili się 

do wojewódzkich instytucji. 

Pani Zofia Wójcik wyjaśniła, iż w tym temacie prowadziła rozmowy z Prezesem Zarządu 

Oddziału Powiatowego  ZOSP RP we Włoszczowie. Wskazała ponadto, iż w budżecie były 

zabezpieczane środki na zawody powiatowe tj. tylko za zajęcie pierwszego miejsca.  

Pani Małgorzata Gusta wskazała, iż w tegorocznym budżecie nie zostały zabezpieczone środki  

na zawody powiatowe.  

Pan Przewodniczący podziękował p. Wójcik za zaangażowanie i pomoc w związku z piątkowym  

wypadkiem na przejeździe kolejowym w Woli Kuczkowskiej, było to zdarzenie kryzysowe  

na terenie gminy Secemin. Nadmienił, iż podejmie rozmowy z PCP-R w kontekście 

skonkretyzowania zasad działania punktu interwencji kryzysowej w sytuacji, kiedy występuje 

sytuacja kryzysowa w godzinach popołudniowych. 

Pan Rafał Pacanowski złożył wniosek w sprawie weryfikacji obustronnego oznakowania 
wskazującego miejsce wyjazdu wozów strażackich z siedziby Komendy Powiatowej Państwowej 

Straży Pożarnej na ul. Głowackiego. Natomiast w przypadku ewentualnego stwierdzenia braku 

oznakowania lub jego złego stanu wniósł o podjęcie stosownych działań. 

Pan Wicestarosta poprosił, aby pracownicy poszczególnych wydziałów odpowiedzialni za sprawy 

przekazane do rozpatrzenia na Zarząd we współpracy z Wydziałem Or niezwłocznie podejmowali 

czynności celem dalszego procedowania spraw, bez oczekiwania na wyciąg z protokołu. 

Pan Rafał Pacanowski poprosił o lepsze skoordynowanie działań. 

Pan Przewodniczący stwierdził, iż w przypadku przekazania do realizacji spraw wydział 

merytoryczny winien w ciągu 2 dni poinformować o sposobie rozpatrzenia wniosku przez Zarząd.  

Pan Sekretarz wskazał, iż w przypadku, gdy w posiedzeniu Zarządu nie uczestniczy 

przedstawiciel wydziału prowadzącego sprawę, kierownik tego wydziału ma obowiązek 
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niezwłocznie ustalić treść rozstrzygnięcia i udzielić stosownej odpowiedzi lub dalej procedować 

daną sprawę.  

Pan Przewodniczący wskazał, iż zostanie skierowane stosowne pismo do kierowników wydziałów 

i jednostek. Ponadto odniósł się do kontroli przeprowadzonej w 2016 roku w wydziale GKN  

z zakresu gospodarowania nieruchomościami Skarbu Państwa, a jednym z zaleceń pokontrolnych 

była bieżąca aktualizacja programu MIENIE. Nadmienił, iż program nie jest aktualizowany  

od 3 lat. Wskazał ponadto, iż zostanie wydane stosowne zarządzenie i osobiście dokona 

sprawdzenia programu MIENIE prowadzonego dla nieruchomości Skarbu Państwa i Powiatu.  

Na tym zakończono posiedzenie, które trwało w godz. 805 – 855.  

 

 

Protokolant:                                                                               Przewodniczący Zarządu: 

 

 

Iwona Szafrańska                                                                           Dariusz Czechowski  

 


